
 

RAADSVRAGEN  

 

In de Limburger van 25 november 2024 staat een artikel over de reactie van staatssecretaris Jansen 

op de ingediende plannen van de RUD Noord- en Midden-Limburg. De omgevingsdienst zou nog 

steeds onvoldoende robuust zijn als het verbetertraject in 2026 is afgerond. De ambtenaren die voor 

de RUD werken zijn niet in dienst van de RUD, maar van de aangesloten gemeentes. Volgens de 

Limburger is de kritiek dat die ambtenaren het werk in het kader van de omgevingsdienst RUD ‘erbij 

doen’. Het toezicht op milieugevaarlijke bedrijven zou onvoldoende zijn geregeld. 

Dit is voor D66 een grote zorg, met name nu we bezig zijn met ontwikkeling van Zevenellen is het 

voor inwoners van belang dat zij kunnen vertrouwen op een goed georganiseerde omgevingsdienst.  

Dit is aanleiding voor de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met dit bericht in de Limburger? Is het bericht juist, zo nee, wat klopt er niet? 

2. Kennelijk heeft de staatssecretaris een reactie gegeven op het verbetertraject. Is het mogelijk 

om deze reactie met de Raad te delen? 

In september dit jaar zou de RUD een informatiebijeenkomst organiseren voor raadsleden van de 

aangesloten gemeenten. Deze bijeenkomst is op het laatste moment geannuleerd omdat door een 

bestuurlijke projectgroep wordt gewerkt aan een concretisering van de plannen voor het 

verbetertraject en dit nog niet was afgerond. Sindsdien hebben wij als Raad geen informatie meer 

ontvangen, noch van de RUD, noch van het College. 

3. Heeft de bestuurlijke werkgroep zijn werkzaamheden inmiddels afgerond? Indien dat het 

geval is, kan de Raad zo spoedig mogelijk worden geïnformeerd over deze plannen? 

4. Is deze uitwerking reden geweest voor de reactie van de staatssecretaris, of was hij daarover 

nog niet geïnformeerd? 

In de commissie Bestuur & Middelen heeft wethouder van Helden op 19 juni 2024 namens het 

college de commissie geïnformeerd over de toenmalige stand van zaken m.b.t. het verbetertraject. 

5. Welk standpunt heeft het College sindsdien ingenomen in het Algemeen Bestuur t.a.v. het 

verbetertraject en de uitwerking van de bestuurlijke projectgroep? 

6. In de commissie Bestuur en Middelen sprak wethouder van Helden over de voordelen van de 

netwerkstructuur van de RUD. Kan het college aangeven welke voordelen dit volgens haar 

zijn? 

7. Is de reactie van de staatssecretaris aanleiding voor het College om haar standpunt te 

heroverwegen? 

In het bericht in de Limburger wordt ook gemeld dat de provincie Limburg ‘amper gebruik’ maakt van 

de RUD Noord- en Midden-Limburg en soms de omgevingsdienst Zuid-Limburg inschakelt. 

8. Is het College hiermee bekend? 



9. Is het College het mij eens dat de provincie hiermee laat blijken geen vertrouwen te hebben 

in de RUD en zo nee waarom niet? 

Op industrieterrein Zevenellen zijn bedrijven toegestaan met milieucategorie 5.2. Aangezien het 

bestemmingsplan al in 2013 is vastgesteld, zal het moeilijk zijn om bedrijven te weren die effecten 

kunnen hebben op het milieu in de omgeving. Om ervoor te zorgen dat, op Zevenellen gevestigde, 

bedrijven zich aan het geldende bestemmingsplan en de uitgegeven vergunningen houden, zal een 

goede controle voor de omgevingsdienst essentieel zijn.  

10. Deelt het College de mening van D66 dat een goed functionerende RUD van groot belang is 

om toe te zien op een verantwoorde en veilige ontwikkeling van het industrieterrein 

Zevenellen, zo nee, waarom niet? 

11. Kan het College aangeven wie in de huidige netwerkstructuur (in die na uitwerking van het 

herstelplan) verantwoordelijk is voor het uitvoeren van controles op het terrein Zevenellen?  

12. Indien er vanuit een gemeente een verzoek gedaan wordt om controle van een bedrijf op 

Zevenellen (of elders in Leudal), wie beslist over de daadwerkelijk uitvoering van een 

controle. Aangezien de ambtenaar feitelijk in dienst is bij een gemeente, kan het zijn, dat die 

gemeente een ambtenaar niet ter beschikking stelt aan het RUD voor deze taak, vanwege 

andere prioriteiten? 

De fractie van D66 bepleit nog steeds dat het College de Raad actief blijft informeren over de 

ontwikkelingen bij de RUD. 
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